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Hei! 

Olin eilen Sippolassa kuuntelemassa pienten koulun rakentamista. Laskelmia ei varsinaisesti ole. 
Ainakin sen huomasi vastauksista. Syynä ei taida olla lasten vähyys Sippolassa vaan täytyy saada lisää 
lapsia Inkeroisiin, koska on rakennettu liian iso koulu että sinne tarvitaan lisää lapsia. Eikö olisi hyvä 
antaa vielä Sippolan lasten olla rauhassa? Säästöjä tulee jo kun Inkeroisten koulu valmistuu ja 
saadaan mm. ummeljoen koulusta (anjalan)lapset sinne. Oletteko ajatelleet miten siirto pienten 
koulusta suureen kouluun vaikuttaa 3 luokalle siirtyvään lapseen joka on vielä pieni ja hekkä? Nyt jo 
uutisoidaan nuorten pahoinvoinnin lisääntymisestä. Kyllähän pienet kyläkoulut antavat hyvän pohjan 
tulevaisuuteen. Sippolassa on vielä riittävä määrä laadukkaaseen opetukseen niin miksi ei vielä 
jatketa?Omat lapseni kokivat Sippolan yläkoulun lakkautumisen. Lapset olivat väsyneitä päivien 
pituuksista ja eipä sitä enää harrastuksiin jaksettu lähteä. Ei tämä Kouvola ajattele miten nämä 
lakkautukset vaikuttavat lasten tulevaisuuteen!  Itseltäni lähtee opiston liikuntapaikka ja en 
todellakaan lähde sitä kauemmas harrastamaan.  
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